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Ur J * Linthor at Hoxnan 
a n 
Dra li.K. van dar Beugel 

B e t r e f t i komende besprekingen over enkele punten Brusselse 
conferentie« 
Vu i k Maandagochtend vroeg naar Bruaeel ga» meen i k ü 

nu even een paar punten voor de komende cottrdlnatiegeoprek
ken te moeten voorleggen» waarbij i k mij onthoud vaa een 
poging t o t argumentatie - de argumenten komen b i j de bespre
king s t e l l i g wel van a l l e z i j d e n naar voren - doch mij bepaal 
t o t v e r w i j t i n g naar enkele stukken» opdat straks kan worden 
nagegaan» waar eventuele misverstanden z i j n ontstaan of r e 
dresseringen nodig z i j n . 
!•- VRIJ K A P I T ^ T V ' f t l l l -

Hier a a l uiteraard» g e l i j k b i j elk punt» moeten worden 
onderscheiden tussen eindfase en aanloopperiode (overgangstijd)* 

Voor de eindfase stelde het Plan-3eyen ( a r t i k e l AJ» 
evenals l a t e r het ontwerp-Statuut der Assemblee ad hoe ( a r t i k e l 
82) en de P a r i j s e Rapporten» een " v r i j kapitaal-verkeer)* 

In formule no.5 (afkomstig van Finanoittn) l a d e s t i j d s 
te P a r i j s gesteld» dat Nederland deze vrijmaking w i l l a t e n 
synchroniseren met de voortgang op de andere gebieden (goederen» 
migratie» dienstenverkeer)* 

Nederland stelde h i e r b i j eohter wel dat het ging over 
de M d i v e r s e s eatégories des tranaaotions de papltauxN» 
waarin wel een beperking l i g t * Steeds i s daarbij aangenomen 
dat i n elke groep (kapitaal» goederen» migratie» diensten) 
voor de eindfase regelen souden moeten gelden» g e l i j k die 
nu ook i n elke nationale economie gelden» s i j het dan dat 
s l j i n de eindfase souden moetn s i j n geharmoniseerd (voorzo
ver nodig)* Daardoor z i j n er twee redenen waarom ook de over
gangsperiode van stap t o t stap geleid moet worden: 
a*- het einddoel i s n i e t bandeloze vrijheid» doeh geregle

menteerde v r i j h e i d ; 
b.- men s t a r t u i t zee verschillende uitgangspunten daar de 

s i t u a t i e i n elk land v e r s c h i l l e n d Is» althans v e r s c h i l 
lende trekken heeft» 

Zie u i t het P a r i j s e Rapport de Formulea No«3 en 5» 
en de bladzijden 144-146. 

In Brussel i s nog n i e t over het v r i j e kapitaalverkeer 
gesproken. 
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In Bijlage no.4 Tan mijn b r i e f aan da Voorzitter dar 
Commisaie Beyen komt nu het verschil van mening tussen de 
deskundigen van de Thesaurie en de andere Brueselse deskun
digen tot u i t i n g . 

Ik sou dus graag slen vastgesteld! 
1. - wat onze houding In Bruasel hierover moet s l j n 9 

2. - i n hoeverre dat afwijkt van wat Nederland i n 1952-1954 
had gesteld. 

In het Plan-Beye» kwam d i t voor i n a r t i k e l D, i n het 
ontwerp-Statuut der Assemblee ad hoo i n a r t i k e l 82» i n het 
Parijee Rapport werd het door leder besohouwd als b* streken 
door de Fornule no.6 (sie ook bis» 164-181)• 

Sr s i j n hierover dus drie grote puntom 
a*- i n hoeverre s i j n voor moeilijkheden i n de betallngaba-

lans van een der landen nog quantitatieve r e s t r i o t i e s 
toelaatbaar? 

b*- i n hoeverre i e onderlings c o n v e r t i b i l i t e i t prealabele 
conditie? 

o#- i n hoeverre sijft bevoegdheden der nieuws Gemeenschap^ 
op monetair gebied 

i . - i n theorie nodig? 
l i v o o r Nederland aanvaardbaar? 

a«- Betalingsbalans 
Hierover hebben dus de Belgen een standpunt dat over

eenkomt met hun, destijds door mij afgewezen, Parijse standpunt 
(sie Fornuis no.lo van P a r i j s , en de bls*191-199)« In liet 
Plan-Beyen werd het behandeld i n a r t i k e l £• In Brussel l i e t 
Nederland sioh hierover nog niet uit» 

In Bijlage 2 van de stukken voor de vergadering der 
Coxnmissls-Beyen van gisteren otaat er i e t s over op blz#7 (slot 
eerste alinea), dat voorsover i k mij herinner, i n de kring 
der Brusselse deskundigen door niemand waa geerltlseerd* 

Ik meen dat d i t punt i n Uw coördinatie moet worden u i t -
gepraat. 
b.- C o n v e r t i b i l i t e i t 

Hierover hadden Plan-Beyen en Assemblee ad hoe niets* 
Het Parijse Rapport rept erfan op blz.114 en 159 (Frankrijk)* 
Be Brusselse stukken, welke hierover handelen, tragen de 
nummers 103 en 81» Nederland l i e t zich te Brussel nog niet 
uit» 

Bijlage no. 2 der stukken voor de Comraiasie-Beyen van 
gisteren gaat er uitvoerig op i n * 

1) Ik atel d i t woord, zonder op het institutionele vooruit 
te lopen* 



Standpuntbepaling i e dea te noodzakelijker» nu deze 
taak rond de saak van OüiSC en EPU (£MA) nogal geruefct begint 
te maken, waarop vooral de beer Snoy op 25 deter te Bruaeel 
diep inging. 
o.- Monetaire institutionele politiek 

Zie u i t Brussel Doe.1389 verbeterde editie van de ook 
voor ons onaanvaardbare stellingen van Doe.132. Over Doo. 
138 i a nog niet gediseuesieerd. 

Bijlage no.2 voor de Oommlesie-Beyen gaat er uitvoerig 
op i n . Ik meende mij persoonlijk, b i j afwesigheid van vele 
deskundigen i n de vaoantles, b i j de heer Tinbergen over dlena 
theoretische mening te moeten verwittigen. Ook dese bevestigt 
dat hier de sleutel l i g t van een harnonisatlepolltiek, welke 
ener Bij de elementair i a voor het bereiken en handhaven van 
v r i j goederenverkeer, en andersijds niet vervalt i n het 
grote gevaar, dlles onder "harmonisatie" te brengen. 

X*.l. moeten wij dit i n theorie uitmaken en dan nagaan 
wat Nederlands 

A. - wil eièen, 
B. - kan aanvaarden. 
Daarom i s dit punt een Uwer grootste coördinatie-taken. 

III. - D2 TOHDSSB. 
Ook dit punt dient nog te worden uitgewerkt. 

IV. - HUT BUIMMiRISr 
De probleemstelling b l i j k t m.1. duideltfk u i t een stuk, 

dat een werkgroep onder mijn leiding i n 1954 voor Hinister 
Zijlstra maakte, waaraan geen uitwerking werd gegeven, omdat 
inmiddels de EDO sneefde. 

Ik s l u i t het slsuk met bijlagen h i e r b i j . 
Uit de bijlagen voor de Concrissie-Beyen gaat no.1 

hierover. In de oude stukken heeft Nederland steeds volgehou
den! co laag mogelijk, en ik heb dat ook nu i n Brussel gedaan 
te r w i j l ik er i n de bespreking met de Benelux-partners op 
25 deser op heb aangedrongen, h i e r i n een gezamenlijke l i j n 
te volgen. Ook de heer Verrijn Stuart volgde steeds d i t 
reoept, en h i j overtuigde m.i. de heer Snoy reeds goeddeels. 

De vraag i a m.1. dese t 
A.- Wat i s ons einddoel? Het antwoord kan alleen maar lijnt 

so laag mogelijk! 
5.- Wat i s onae strategie? M.i.: i n Brussel op studie

niveau geen oonoessles doen, en aan de hand van het 
Brusselse eindrapport nagaan, i n hoeverre aan onae 
Ministers moet worden voorgesteld oonoessles te doen 
om het v r i j e verkeer i n de "markt11 bereikbaar te maken. 
Zo i s het ook btf de onderhandelingen over de ICSG ge» 
gaan, waarin tenslotte kon worden bereikti Benelux-
t a r i e f plus 2jt. 



T . - OOKPSTOATI^fOliPS 
De Belgen en Luxemburgers drongen er met klem op aan, 

dat Rederland te GenWe z i j n verset laat varen tegen sa 
een Fonds op soeiaal gebied (KSG-saak v i a ILO)* Se heer 
van ftierendonck za l d i t tegen 6 deser met Minister Suur-
hoff opnemen en de heer Ver r i jn Stuart van het resultaat 
verwittigen* Er sljn stukken over, die te Uwer besohikking 
staan* 

T l . - INSTITUTIE .Ji BSTOSGDiinPSR. 
Hst belangstel l ing sie ik tegemoet hoe Gi j deze saak 

zul t aanvatten* Te zijner t i j d za l onze theorie hierover 
moeten worden geconfronteerd met ons eoeonomisohe Brusselse 
resultaat* Minister Beyen gaf er gisteren enigs l i j n e n 
voor aan* 

SLOTOPMERKING 
Ik heb d i t oversicht inderhaast moeten maken* hoop 

dus op ieder '8 indulgenties het i s verre van vol ledig* 
Elementair li jkt m!j bij a l l e s d i t t hoe verhouden zloh 

onze opvattingen tot Doo* 65 (van de KSG) van Brussel . 
Ik sie aankomen» dat die vraag i n Brussel snel gaat spelen 9 

vooral nu de heer Verr i jn Stuart en i k die vraag aan de 
Belgen stelden* De heer Ver r i jn Stuart heeft gisteren 
reeds medegedeeld, dat de Belpen op ons verzoek daarover 
een puntenlijet zul len maken. 

Ik ?ri l wel opmerken 9 dat i n de Werkgroep dsr Brusselss 
deskundigen tussen 6 en 22 dezer enige malen de vraag i s 
besproken, of iedsr hunner het met dat stuk no.65 eens 
was ( i n Nederland dus). Ik meen dat iedsr ermede accoord 
ging, hoorde tenminste geen enkel besnaar* Ik meen* U wel 
te mogen adviseren, deze vraag ook bij Uw oottrdinatie~werk 
telkens te s t e l l en , opdat op des* wijze nog eens wordt 
gecontroleerd, welke grond wJJ onder de voeten hebben* 

Ik hoop, dat U en de andere geadresseerden geen be
zwaar hebben, dat ik de bovenstaande punten even v o l l e d i g 
heidshalve opsohreef. Ik ben erg dankbaar voor Uw komende 
werk, dat ons Brusselse werk sterk za l vergemakkelijken. 
Inmiddels za l i k a ls woordvoerder i n de Commissie der 
Gemeenschappelijke Markt uiteraard (als nteeds) bij a l l e s 
de opinie van de heer Ver r i jn Stuart vragem i s er hier en 
daar nog geen voorlopig Haags (ambtelijk en minister ieel) 
standpunt, dan kunnen wij ons i n Brussel nog wal een wsskje 
op de vlakte houden, doch érg lang kan dat natuurl i jk n ie t 
f O uiv<n. 

Den Haag, 27 Augustus 1955 

Verr i jn Stuart J * ü » « i o r r t H°«»»< 
Tepp< 
Van Lennep 
Tan der Kwast 


